
П Р О Т О К О Л 

От заседание № 1/2018 на Общо събрание на ИБИР при БАН, състояло се на 

23.01.2018г. 

 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 38 члена 

Присъстващи: 32 члена на ОС при ИБИР-БАН 

Отсъстващи: 6 члена на ОС при ИБИР-БАН, всички по уважителни причини. 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН - доц. д-р Бойко Георгиев открива 

заседанието на ОС на учените в ИБИР-БАН при следния дневен ред: 

1. Представяне на научно-изследователския отчет на ИБИР-БАН за 2017 г. 

2. Разни. 

Поради технически проблем с мултимедията доц. Б. Георгиев предлага да се започне с т. 2 

от дневния ред. 

Във връзка със заеманата от Доц. Б. Георгиев длъжност на Зам. Директор, той уточнява, че 

е изпратено запитване до проф. Славчева относно съвместяването на двете длъжности и 

отговорът е положителен, след което дава думата на проф. М. Иванова. 

Проф. М. Иванова запознава членовете на Общото събрание с разискванията и решенията 

на ОС на БАН относно бюджета на БАН във връзка с отпуснатите допълнително 15 млн. 

лв. и обръща внимание на актуалността и достоверността на данните въведени в системата 

SONIX. 

Доц. П. Тодоров отправя питане относно стипендиите на докторантите, на което проф. М. 

Иванова отговаря, че ще бъдат над 500 лв., но все още размерът не е уточнен.  

Във връзка с питане отправено от проф. П. Цветкова относно разликата в размера на 

субсидиите за докторантите държавна поръчка между ВУЗ и БАН, проф. С. Хайрабедян 

разяснява, че сумата на субсидията за ВУЗ се определя с постановление на МС, докато на 

БАН се дава като обща сума за цялата академия, като съотношението между размера на 

субсидията за редовни и задочни докторанти е 3:1. 

В отговор на втори въпрос на проф. П. Цветкова относно разпределението на парите от 

допълнителното финансиране на БАН, проф. М. Иванова уточнява, че ще направи всичко 

възможно парите да се разпределят според заслугите. 



Доц. Б. Георгиев дава думата на проф. С. Хайрабедян, който представя доклада за научно-

изследователската дейност на ИБИР-БАН за 2017 г. 

След представянето на доклада, Доц. Б. Георгиев отваря дискусия за изказвания и 

коментари. 

Доц. П. Тодоров изразява положителното си мнение относно представения доклад, но 

обръща внимание на факта, че броят публикации с импакт фактор е по-малък от броя на 

учените в института, във връзка с което споделя своя опит като Ръководител секция за 

стимулиране на служителите в секцията. 

проф. М. Иванова коментира мястото на ИБИР-БАН в класацията на МОН, като изразява 

съмнение в нейната обективност и отбелязва, че не без значение са публикациите без 

импакт фактор в значими за България списания, както и експертната дейност. 

Доц. М. Мурджева изказва благодарност на проф. С. Хайрабедян за положения труд при 

съставянето на доклада и изразява одобрение за начина на представяне на данните, от 

който ясно се вижда къде са пропуските. Обръща, също така, внимание на доклада относно 

класацията на МОН, от който става ясно, че голяма част от данните въз основа на които е 

изготвена класацията са недостоверни. 

проф. С. Хайрабедян взема отношение по въпросната класация и обръща внимание на 

значението да се публикува в реферирани списания във връзка с разпознаваемостта, като 

напомня за възможността да се публикува в „Доклади на БАН“. 

проф. К. Тодорова отправя питане към Ръководството, дали показателите представени в 

доклада ще се имат предвид при разпределението на средствата, в отговор на който проф. 

М. Иванова изразява своето становище за справедливо разпределяне на средствата, като 

предлага след уточняване размера на средствата, да се определи комисия, която да се 

ангажира с разпределението. 

След приключване на дискусията, Доц. Б. Георгиев подлага доклада на гласуване. 

Докладът се приема с пълно мнозинство. 

Във връзка с постъпило писмо относно избора на представител на младите учени в ОС на 

БАН, проф. М. Иванова призовава младите учени от института да излъчат свой 

представител. 

Относно предстоящия „Симпозиум по имунология на репордукцията“, проф. С. 

Хайрабедян напомня, че 15.02.18 е крайният срок за подаване на резюмета за участие и 



отбелязва, че разходите за път и хотел за младите учени от института, ще бъдат поети от 

организаторите. 

Поради изчерпване на дневния ред, доц. Б. Георгиев закрива заседанието. 

 

Предс.на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/доц.д-р Б.Георгиев/ 

Секретар на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/гл. ас. д-р Д. Пупаки/ 

 


